



Diva (feat. Kim Yarson)

Rolf Schnyder

Release Date: 22. April 2020

Record Label: Liva Music GmbH

„Diva“ heisst die neue Single vom Schweizer Musikproduzenten und Songwriter Rolf Schnyder. Dieser Song entstand durch eine Zusammenarbeit mit Kim Yarson. Rolf und Kim sind ein eingespieltes Team und sie produzieren zusammen viel Musik für Film/TV. Einige ihrer Songs wurden schon in namhaften TV Shows in den USA verwendet.

Diva ist ein Mid-to-Uptempo-Pop-Song mit einer sarkastischen Note, bei dem die Sängerin die Diva in ihrem Leben zurechtweist, damit sie sich nicht mehr wie eine benimmt. Diva hat eine Meghan Trainor mit Kelly Clarkson-Körnung. Die epiphanische Wendung kommt gegen Ende des Liedes, als die Sängerin den Spiegel auf sich selbst dreht.

.....  
"Diva" is the name of the new single from the Swiss music producer and songwriter Rolf Schnyder. Rolf co-wrote this song together with Kim Yarson. Rolf and Kim are a well-coordinated team and together they produce a lot of music for Film/TV. Some of their songs have been used in well-known TV shows in the USA.

Diva is a mid to uptempo Pop song with a sarcastic edge where the singer is reprimanding the diva in her life to quit acting like one. Diva has a Megan Trainor vibe with Kelly Clarkson grit. The epiphanic twist comes towards the end of the song as the singer turns the mirror on herself.

[www.rolfschnyder.ch](http://www.rolfschnyder.ch) – [www.kimyarson.com](http://www.kimyarson.com)

Label:

Liva Music GmbH

Ch. Grand Zavoisse 10

1971 Grimsuat

027 455 26 32

[info@livamusic.ch](mailto:info@livamusic.ch) – [www.livamusic.ch](http://www.livamusic.ch)